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Z A P I S N I K  
SA XV.  SJEDNICE 

GRADSKOG VIJEĆA GRADA NOVALJE 

 

održane dana 26. svibnja 2023.g. (petak) u  Gradskoj  vijećnici s početkom u 09,00 sati 

 

Sjednici nazočni: 

1. Matej Gušćić-predsjednik 

2. Eugen Dabo 

3. Smiljana Čemeljić-Šuljić 

4. Marin Datković 

5. Aleksij Škunca 

6. Teo Veličan 

7. Mladen Tamarut 

8. Ante Dabo 

9. Zlatko Vidas 

10. Antonio Datković 

11. Tomislav Vidas 

12. Josip Škunca 

13. Vesna Šonje Allena 

 

 

Predsjednik Gradskog vijeća Matej Gušćić otvorio je sjednicu, pozdravio sve nazočne te 

izvršio prozivku kojom je utvrđeno da je sjednici nazočno svih 13 vijećnika.  

Upoznao je vijećnike o prisutnosti sjednici gosp. Antuna Horvata koji je sukladno Poslovniku 

zatražio da nazoči sjednici što je i odobreno. 

Zatim je pozvao gradonačelnika Ivana Daba da podnese izvješće o aktivnostima gradske 

uprave od zadnje održane sjednice. 

Gradonačelnik Ivan Dabo u svom izlaganju istaknuo je slijedeće: 

- Projekt aglomeracija Novalja; pripremljeno je, a poslije blagdana će ići s asfaltiranjem 

osim što u Zubovićima imamo jedan veći zahvat rješenja oborinskih voda, 

- Asfaltiranje će biti završeno do 15. 6., 

- Primorska ulica; uspostava prometnice i nogostupa od Galije do sunčanog sata, 

- Ribarska luka ide boljim tempom i mislim da će do kraja 2023. godine sve biti u 

funkciji, 

- Crveni križ Novalja sjedište će imati u inkubatoru, 

- Dom zdravlja Novalja, problem je obiteljski tim kojim upravlja Dom zdravlja i do 

povratka liječnika sa specijalizacije Dom zdravlja naći će rješenje za tim, 

- Prijedlog je da se ultrazvučni uređaj za ginekologiju nabavi uz sudjelovanje Grada, 

Županije, Arburože i Komunalija, 

- Zamoljeni smo od strane biotehničkog laboratorija da se nabavi uređaj za brzo 

odrađivanje hitnih pregleda krvi, 

- U tijeku je II. konferencija Sigurnost i turizam gdje smo partneri ali i sudomaćini, 

- 13.3. održan je sastanak za trijažni tim na plaži Zrće, 

- 14.3. ŽUC Luka Matijević, sanacija prometnica po aglomeraciji, 

Elektrolika, direktor, rješenje TS Punta mira pomicanje na parkiralište kod Galije, 
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Polaganje energetskog kabela u Primorskoj ulici i u naselju Kustići u starom dijelu 

naselja, 

- 16.3. uvodna konferencija za projekt Primorska ulica, 

- 17.3. Fond zaštite okoliša, pretovarna stanica Caska, 

- 21.3. sastanak s odvjetničkim uredom Šarin- Vinković u svezi prekršaja u prometu i 

naplate, 

- 22.3. priprema za dobivanje statusa Crvenog križa Novalja s izvršnim direktorom CK, 

- 28.3. sastanak na temu programa ITP, 

- Sastanak s vatrogascima o ulaganjima u vatrogastvo, 

- Održavanje Dana vatrogastva 8. – 10. listopada u Novalji, oko 1300 mladih 

vatrogasaca, postavljanje dvije kamere, 

- 16.4. Gospić, radna skupina za provedbu ITP –a razrada aktivnosti, 

- 18.4. Gajac, sastanak s vlasnicima dijela zemljišta između naselja i mora, tema otkup 

zemljišta 24000 m2, 

- Jadrolinija, David Sopta katamaranska linija Rijeka- Rab- Novalja- Lošinj- Zadar, 

- 19.4. Udruga gradova Pula, 

- 21.4. CK LSŽ, Vlado Brkljačić, osnivanje CK Novalja, 

- HMP Martina Brmbolić, organizacija turističke sezone, ujedinjenje saniteta sa HMP, 

- 27.4. Bol na Braču, konferencija o održivom razvoju otoka, 

- 03.5. Ministarstvo poljoprivrede prelazak vježbenika u poljoprivrednu savjetodavnu 

javnu službu, 

- 9.5. Zdravko Barač, manifestacija Paška ovca i paški sir, 

- 17.5. Odvjetnički ured Župić, osvrt na predmete u tijeku i provođenje prisilne naplate, 

- 19.5. Ministarstvo vanjskih poslova u Novalji, 

- Sportska diplomacija, perivoj prijateljstva, maslina mira, Grlić Radman i ukrajinski 

veleposlanik. 

 

AKTUALNI SAT 

 

Vijećnik Josip Škunca 

1. Ukidanje taksi stajališta u gradu, od 70 taksista u gradu ostali smo na 4 stajališta? 

 

Gradonačelnik Ivan Dabo 

1. Od strane Grada je donijeta takva odluka, a i predsjednica Udruge taksista je potpisala. 

U ponedjeljak će se održati sastanak i razmislit ćemo o rješenju taksi stajališta. 

 

Vijećnik Josip Škunca  

2. Štandovi u gradu; zbog čega se tako dugo čekalo, a dobili su samo na jednu godinu? 

 

Pročelnica Silvija Hodak Tauzer 

2. Ne znam točan odgovor, ispitati ćemo i dostaviti odgovor u pismenoj formi. 

 

Vijećnik Josip Škunca 

3. Radi uređenja puta od rotora do Gajca zanima me da li je razgovarano sa svim 

vlasnicima Škuncinih stanov? 

Gradonačelnik Ivan Dabo 

3. Razgovarano je i čini mi se da je 90% rješeno. Jedan od vlasnika Ivica Škunca je dva 

puta sa mnom razgovarao, a i više puta smo javno pozivali ljude da dođu. 

 

 



3 

 

 

Vijećnica Vesna Šonje Allena 

Htjela bi dati demant na odgovor iz aktualnog sata sa prošle sjednice gdje sam prozvana radi 

projektiranja na poljoprivrednom zemljištu. 

Na pitanje našeg vijećnika Mladena Tamaruta koje muči mještane Stare Novalje neistinito 

sam prozvana kako se na poljoprivrednom zemljištu projektira na malim česticama cijelo 

naselje. Odmah ću demantirati tu lažnu tvrdnju jer apsolutno nemam ništa sa tim česticama  

koje su nedavno prodane i nastale.  

Ono što mogu reći je da projektiram prema Lunu za jedan OPG na zemljištu koje je inače 

služilo kao ilegalni gradski deponij. Svi koji su vozili prema Lunu mogli su svjedočiti o tome.  

Također ta čestica se počistila i ono što se meni pokušalo staviti na teret nije istina. 

 

Gradonačelnik Ivan Dabo 

Ja sam nakon nekoliko upita vijećnika Ante Daba došao sam do vlasnika i on je došao u Grad 

i čudio se kad je čuo da tamo ne može ništa graditi i rekao je da će on dovesti svog 

projektanta. Upitao sam tko je njegov projektant i spomenuo je Vas. Nije mi jasno da netko 

tko pozna sudbinu tog prostora može ljude dovesti u zabludu. 

 

Vijećnica Vesna Šonje Allena 

Ja projektiram na susjednoj čestici. 

 

Vijećnik Ante Dabo 

Vi ne možete prenositi neprovjerene informacije i grubo napadati vijećnicu s govornice. 

Gospodin Udovičić je 2019.g. bio kod mene i jasno mu je rečeno da na tom području ne može 

ništa. On je poslije tražio i dobio informaciju da na 3 ha može napraviti OPG i nešto graditi 

ako zasadi neku poljoprivrednu kulturu.  

Ja sam na ovom gradskom vijeću već pitao da li gradonačelnik i gradske službe znaju da je 

ovaj gospodina prije izmjene zakona, isparcelirao veliki broj parcela i dao čak oglase u 

novinama za prodaju istih i upitao sam da li je Grad reagirao. 

 

Gradonačelnik Ivan Dabo 

Ako je ovo laž, čovjek je meni isprezentirao, ja se ispričavam. 

 

Vijećnik Ante Dabo 

1. Primorska ulica; gradilište je prazno i nema ni jednog radnika na gradilištu u 9,05 sati 

ujutro, radovi definitivno kasne, a ostatak radova do kraja godine se mora završiti da 

bi se povukla sredstva EU. 

Gradonačelnik Ivan Dabo 

1. Radovi kasne ali imamo koordinacije i svi bitni elementi će biti do 05. lipnja 2023.g. 

 

Vijećnik Ante Dabo 

2. Centar za kulturu; imenovanje ravnatelja, treći natječaj je objavljen, danas je 26. 

svibnja, a kandidati još nisu dobili obavijesti o natječaju. Što će biti s natječajem? 

Gradonačelnik Ivan Dabo 

2. Natječaj je poništen prije dva dana jer nije primijenjena odredba iz Zakona o 

braniteljima. 

Vijećnik Ante Dabo 

Čija je ideja da  roditelji kad dođu po djecu u Gozdenicu moraju čekati na cesti, a rampa stoji 

spuštena? 
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Gradonačelnik Ivan Dabo 

Rampa je spuštena radi neozbiljnih vlasnika automobila. 

 

Vijećnica Vesna Šonje Allena predložila je da se rampa diže popodne radi takvih situacija. 

 

Vijećnik Ante Dabo  

3. Parkiralište Zrće; uklonjena su dva kioska, prošle godine ste izdali 5 novih lokacija, vi 

ste kioske od dva domaća poduzetnika maknuli, a ostavili ste strance iako su se po 

ugovoru i oni morali maknuti. 

UPU Zrće je na snazi dvije godine, usklađivanje stanja na plaži Zrće rečeno je da će se 

uskladit strane koncesionara. Vi danas imate situaciju da ako ćete uskladiti UPU 

morate maknuti bar 10 kioska. Zašto se s plaže nije maknulo kioske koji su postavljeni 

protupravno, a maknuli ste dva kioska domaćih ljudi? 

Gradonačelnik Ivan Dabo 

3. Zrće; aktivirali smo sa odvjetnikom izradu sporazuma, a zadužnicu nismo vratili niti 

hoćemo, spremni smo uvažiti situaciju korone, i napraviti jedan novi sporazum kojim 

bi se pridržavao elemenata koncesije. Utvrđeno je da se hobotnica nalazi tamo gdje joj 

nije mjesto. Idemo raditi izmjene UPU-a koji će staviti akcenat na dio parkirališta i dio 

opožareni Hrvatskih šuma.  

Parkiralište je i danas u koncesiji Arburože, i smatramo da je to dobro, bankomati su 

ostali i dalje, a kioske je Arburoža bila prisiljena maknuti. Ugovorom je navedeno do 

kojeg trenutka ti objekti mogu biti tamo. Grad Nije imao ugovor s tim koncesionarima, 

a oni su se mogli javiti na natječaj. 

Vijećnik Ante Dabo 

Ja sam isto htio da Grad raspiše natječaj ali gradske službe su me uputile da Grad ne 

može raspisat natječaj jer je prostor dan na upravljanje Arburoži kao javno parkiralište, 

a dati na upravljanje nije koncesija nego to postaje stvarno pravo posjeda. 

  

Vijećnik Tomislav Vidas 

1. Da li se sjećate da ste obećali da će škola biti dograđena do jeseni 2022.g. ,smijali ste 

se na ideju naše političke opcije za izradu novog projekta, mi smo u nekakvi plan 

stavili jesen 2023, a sad bi i vama jesen 2023. bio dobar termin. Kad  se planira što 

vezano za izgradnju škole? 

Gradonačelnik Ivan Dabo 

1. Mi uvijek dajemo informacije koje dobijemo od meritornih  službi, a to je ministarstvo 

obrazovanja i sada je informacija da će natječaj biti u šestom mjesecu.  

Ono što radimo sada je da osposobimo dvije nove učionice. 

 

Vijećnik Aleksij Škunca 

1. Inicijativa je da se razredna nastava organizira u dva turnusa, mi smo dobili idejni 

projekt i u tijeku je izrada troškovnika da se zatraži suglasnost nadležnog ministarstva 

i Ličko senjske županije da se osigura minimalni pedagoški standard. 

Da bi predmetna nastava i dalje bila trajno ujutro, a razredna nastava jedan tjedan 

ujutro, jedan popodne to je intencija ove inicijative. Sa načelnikom za kapitalne 

projekte u resornom ministarstvu sam kontaktirao nadležne službe i rečeno mi je da će 

natječaj ići prije ljeta. Školski odbor će donijeti odluku, zatražiti suglasnost i 

vjerujemo  da će to biti privremeno rješenje.  

Ne bi željeli da dođemo u situaciju da za dvije godine opet nema prostora. To je 10 

novih učionica plus kabinet informatike i projekt je vrijedan  

 



5 

 

 

 

Gradonačelnik Ivan Dabo  

Kad je u pitanju objekt policijske postaje, ovih dana se radi projekt, a tijekom ljeta  bi trebao  

ići natječaj i na jesen bi trebala krenuti izgradnja nove policijske zgrade. 

 

Vijećnik Tomislav Vidas 

Treba napomenuti i da je to inicijativa koja je došla od roditelja, a ne od škole, a ovaj plan za 

financiranje po mojim izvorima se očekuje 2026. godine. 

2. Svjedoci smo da je ispred naše policijske stanice red od 4 ujutro, u 8 je tamo 50 ljudi, 

zanima me pa jeste li ponudili pomoć našoj PP da bi to bilo brže  provedivo? 

Gradonačelnik Ivan Dabo 

2. Nije to problem samo od ove godine nego i prijašnjih godina. Ipak je to u njihovoj 

domeni i mi ne možemo zadirati u njihov posao i domenu, ali smo ih izvijestili o 

situaciji ne samo ove godine nego i lani i preklani. 

Vijećnik Tomislav Vidas  

3. Poljoprivredno zemljište; općine i gradovi su bili dužni donijeti program raspolaganja 

poljoprivrednim zemljištem ali sad je to promijenjeno, ministarstvo je promijenilo 

odluku i novi Pravilnik. 

Pročelnica Silvija Hodak Tauzer 

 Sukladno Programu koji je donesen, u pripremi je i nakon što dobijemo sve 

suglasnosti koje nam trebaju ići će se u natječaj. To se odnosi na zemljište koje je u vlasništvu 

Republike Hrvatske. 

Gradonačelnik Ivan Dabo  

 Ponovno bi pokrenuli oživljavanje projekta navodnjavanja novaljskog polja i molio bi 

pročelnicu da iznese rezime na tu temu s jučerašnjeg sastanka. 

Pročelnica Ivana Kurilić 

 Dogovoreno je da moramo napraviti reviziju vlasništva. Prva točka je utvrđivanje 

vlasnika i anketiranje na koje se mora odazvati minimalno 70 % vlasnika, tako da će ljudi biti 

pozivani što osobno, a što pozivanjem s naših stranica. 

 

Vijećnik Antonio Datković 

1. Što se tiče dolaska do Metajne, ne znam je li netko bio tamo, ali dio ceste kroz 

Zubovići s gornje strane sela, ne može se proći. Način na koji se izvođač odnosi na 

cestu i promet, sezona je već počela i da li se može utjecati na BK montažu da se to 

dovede u prohodno stanje. Može li Grad poduzeti nešto da se ta cesta stavi u prohodno 

stanje bez da se oštećuju vozila? 

Gradonačelnik Ivan Dabo 

1. U kontaktu smo s Komunalijama i BK montaža stalno obećava da će sanirati, znam da 

Kustići kreću odmah iza dana grada, a sve ostalo ide po redu. 

Vijećnik Antonio Datković 

2. Uređenjem Primorske ulice koja je sada gradilište, i javnih površina, ostale plaže će 

biti pod jačim opterećenjem, na Vrtiću je sada šetnica i plaža se samo mora razvuć 

pijesak. Ostali elementi kao čišćenje i uređenje plaža, čisto da na vrijeme utvrdimo. 

Gradonačelnik Ivan Dabo  

2. Ovaj dio u Gaju je bio i do sada u području Lučke uprave i bilo je zabranjeno kupanje 

tako da to neće opterećivati ostale plaže. Turistička zajednica i Arburoža imaju već 

tradiciju odnosa i vode računa o tome. 
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DNEVNI RED 

 

Predsjednik Matej Gušćić predložio je nadopunu dnevnog reda točkama: 

11. Prijedlog Odluke o  II. izmjeni i dopuni Odluke o izradi Ciljanih Izmjena i dopuna 

Urbanističkog plana uređenja dijela poduzetničke zone Čiponjac. 

12. Prijedlog Odluke o raspisivanju javnog natječaja za prodaju odnosno osnivanje prava 

građenja na nekretninama na području Poduzetničke zone Zaglava-Prozor 

Iznijete prijedloge predsjednik Matej Gušćić dao je na glasovanje. Glasovanjem, sa 13 

(trinaest) glasova za usvojena je nadopuna dnevnog reda te dnevni red ima ukupno 12. točaka. 

 

Verifikacija Zapisnika s XIV. sjednice  Gradskog vijeća od 10. ožujka 2023.g. izvršena je uz 

primjedbu vijećnika Anta Daba; na strani 3. pitanje broj 2. dodati „hrvatskih branitelja“. 

Primjedba je prihvaćena i dodati će se u Zapisnik te pitanje sada glasi: Kako možete pričati o 

pravima hrvatskih branitelja, a ravnatelja pred mirovinom bacate na ulicu? 

Time je verificiran Zapisnik sa XIV. Sjednice Gradskog vijeća. 

 

1. Godišnji izvještaj o izvršenju proračuna Grada Novalje za 2022. godinu. 

2. Prijedlog Odluke o raspodjeli rezultata poslovanja za 2022. godinu. 

3. Prijedlog Odluke o davanju koncesije za obavljanje djelatnosti komunalnog linijskog 

prijevoza putnika na području Grada Novalje. 

4. Prijedlog Odluke o izmjeni Odluke o visini koeficijenta za obračun plaće službenika i 

namještenika. 

5. Prijedlog Odluke o dodjeli javnih priznanja. 

6. Prijedlog Odluke o načinu ostvarivanja prednosti pri upisu djece u Dječji vrtić „Carić“ 

Novalja. 

7. Prijedlog Zaključka o davanju suglasnosti na izmjene i dopune Statuta dječjeg vrtića 

„Carić“ Novalja. 

8. Prijedlog Zaključka o davanju suglasnosti na izmjene i dopune Pravilnika o 

unutarnjem ustrojstvu Dječjeg vrtića „Carić“ Novalja. 

9. Prijedlog Odluke o suglasnosti za provedbu ulaganja u projekt „ Uređenje parka 

Straško – Novalja“. 

10. Prijedlog Odluke o promjeni namjene javne površine. 

11. Prijedlog Odluke o  II. izmjeni i dopuni Odluke o izradi Ciljanih Izmjena i dopuna 

Urbanističkog plana uređenja dijela poduzetničke zone Čiponjac. 

12. Prijedlog Odluke o raspisivanju javnog natječaja za prodaju odnosno osnivanje 

prava građenja na nekretninama na području Poduzetničke zone Zaglava-Prozor 

 

 

         

AD/1 Godišnji izvještaj o izvršenju proračuna Grada Novalje za 2022. g 

Uvodno obrazloženje iznijela je pomoćnica pročelnice Spomenka Tamarut i upoznala 

vijećnike s iznosima kojima je izvršen proračun iz 2022. godine. Ukupni prihodi ostvareni su 

u iznosu od 79.720.000,00 kuna prihoda i primitaka, 2.479.219,78 kn prenesenog manjka 

prihoda iz prethodne godine i 77.240.780,22 kn rashoda i izdataka. Znatno povećanje došlo je 

kod poreza na promet nekretnina. 

U raspravi, vijećnik Ante Dabo konstatirao je da se pomoći iz državnog proračuna odnosi 

najvećim dijelom na povrat sredstava koji su uloženi u EU projekte. Vezano za investicije po 



7 

 

mjesnim odborima, dodao je da je dobio pismeni odgovor na pitanje postavljeno na prošloj 

sjednici. 

Predsjednik Matej Gušćić dao je prijedlog na glasovanje kojem je pristupilo 13 vijećnika. 

Glasovanjem, sa 13 (trinaest) glasova za Gradsko vijeće usvojilo je Godišnji izvještaj o 

izvršenju proračuna Grada Novalje za 2022. g 

 

 

AD/2 Prijedlog Odluke o raspodjeli rezultata poslovanja za 2022. godinu 

Pomoćnica pročelnice Spomenka Tamarut u uvodnom obrazloženju upoznala je vijećnike s 

prijedlogom prema kojem se raspoređuje višak sredstava iz protekle godine, a višak će se 

rasporediti nakon donošenja I. izmjena i dopuna Proračuna za 2023. godinu. 

Po prijedlogu nije bilo rasprave pa je predsjednik Matej Gušćić dao prijedlog na glasovanje 

kojem je pristupilo 13 vijećnika. 

Glasovanjem, sa 13 (trinaest) glasova za Gradsko vijeće donijelo je Odluku o raspodjeli 

rezultata poslovanja za 2022. godinu 

 

 

AD/3 Prijedlog Odluke o davanju koncesije za obavljanje djelatnosti komunalnog 

linijskog prijevoza putnika na području Grada Novalje 

Uvodno obrazloženje o proceduri i natječaju za davanje koncesije za komunalni linijski 

prijevoz putnika dao je Ivan Peranić, savjetnik za pravne poslove i upoznao vijećnike sa 

procedurom i rezultatima natječaja. 

U raspravi vijećnik Ante Dabo komentirao je natječaj i podsjetio da je ugovor sa 

koncesionarom SITO d.d. završio krajem rujna 2021. godine i da je bilo želje zaštititi 

domaćeg čovjeka jer on živi ovdje i troši ovdje. Klub vijećnika stranke LiPo neće podržati 

ovakvu odluku. 

Gradonačelnik Ivan Dabo odgovorio je da je ova reakcija populistička i nema uporišta u 

zakonu. Bilo je razgovora sa domaćim koncesionarom, rekao je, ali pravila natječaja su 

zakonska. 

Nakon rasprave, predsjednik Matej Gušćić dao je prijedlog na glasovanje kojem je pristupilo 

13 vijećnika. Glasovanjem, sa 7 (sedam) glasova za i 6 (šest) protiv Gradsko vijeće donijelo je   

Odluku o davanju koncesije za obavljanje djelatnosti komunalnog linijskog prijevoza putnika 

na području Grada Novalje 

 

AD/4 Prijedlog Odluke o izmjeni Odluke o visini koeficijenta za obračun plaće 

službenika i namještenika 

Pročelnica Ivana Kurilić iznijela je obrazloženje za prijedlog izmjene koeficijenta djelatniku 

koji obavlja poslove domara/ložača. 

Po prijedlogu nije bilo rasprave pa je predsjednik Matej Gušćić dao prijedlog na glasovanje 

kojem je pristupilo 13 vijećnika. Glasovanjem, sa 13 (trinaest) glasova za Gradsko vijeće 

donijelo je Odluku o izmjeni Odluke o visini koeficijenta za obračun plaće službenika i 

namještenika 

 

AD/5  Prijedlog Odluke o dodjeli javnih priznanja 

Pročelnica Ivana Kurilić upoznala je vijećnike sa procedurom prema kojoj se dodjeljuju javna 

priznanja. Javni poziv je, sukladno Odluci, objavljen na stranicama Grada Novalje. Na javni 

poziv pristiglo je devet prijedloga. Komisija za dodjelu javnih priznanja razmatrala je 

prijedloge i donije slijedeći zaključak: Nagradu Grada Novalje za životno djelo iz područja 

gospodarstva predlaže se dodijeliti Slavku Lončaru za izniman doprinos gospodarskom 

razvoju i pomorskoj povezanosti Novalje s Hrvatskom i svijetom, 
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Plaketu Grada Novalje iz područja kulture predlaže se dodijeliti Fra Stanku Josipu Škunci  

za promociju našega grada kroz objavu niza članaka i knjiga u vezi Novalje, 

Plaketu Grada Novalje iz područja obrazovanja predlaže se dodijeliti Zrinki Peranić, za 

ostvarivanje osobitih rezultata i postignuća u području glazbene kulture kroz generacije 

učenika kojima je predavala, 

Plaketu Grada Novalje iz područja kulture predlaže se dodijeliti Silvani Vranić za značajan 

doprinos i očuvanje zavičajnog govora kroz „Rječnik govora Novalje na otoku Pagu“, 

Plaketu Grada Novalje iz područja sporta predlaže se dodijeliti Marijanu Kustiću  

za ostvarivanje osobitih rezultata i postignuća u razvoju nogometne infrastrukture, 

Plaketu Grada Novalje iz područja društvenog života predlaže se dodijeliti Nikoli Škunci 

za značajan doprinos u Domovinskom ratu te za razvoj malog i srednjeg poduzetništva, 

Plaketu Grada Novalje iz područja sporta predlaže se dodijeliti Sportsko ribolovnom društvu 

„LUC“ iz Novalje za 50 godina uspješnog rada i djelovanja, 

Plaketu Grada Novalje iz područja sporta nogometnom klubu Novalja za 30 godina postojanja 

i uspješnog rada, 

Godišnju nagradu Grada Novalje iz područja kulture predlaže se dodijeliti  prof. Vandi Babić 

Galić za izniman doprinos u promicanju te znanstvenom proučavanju i publiciranju paške 

pučke poetike. 

U raspravi, vijećnik Aleksij Škunca predložio je ispravak  u tekstu kod dodjele priznanja Fra 

Stanku Josipu Škunca da se doda „znanost“ i konačno bude plaketa iz područja „kulture i 

znanosti.“ 

Kod dodjele priznanja Silvani Vranić umjesto iz područja kulture staviti „ znanosti“ jer se ona 

u svom radu bavila više znanošću kroz izdavanje niza djela koja obrađuju govore otoka Paga, 

a i prvi je redovni član Akademije znanosti i umjetnosti s područja otoka Paga.  

Predsjednik Matej Gušćić dao je prijedloge na glasovanje uz prijedlog da se glasuje o svakom 

prijedlogu ponaosob. Glasovanju je pristupilo 12 vijećnika.  Gradsko vijeće glasovanjem, sa 

12 glasova za usvojilo je  sve prijedloge za dodjelu javnih priznanja i donijelo slijedeću 

Odluku:   

           1.Nagradu Grada Novalje za životno djelo iz područja gospodarstva 

- SLAVKU LONČARU 

za izniman doprinos gospodarskom razvoju i pomorskoj povezanosti Novalje s 

Hrvatskom i svijetom,  sa 12 glasova za 

 

2. Plaketu Grada Novalje iz područja kulture i znanosti 

-  FRA STANKU JOSIPU ŠKUNCI 

za promociju našega grada kroz objavu niza članaka i knjiga u vezi Novalje, sa 12 

glasova za  

 

3. Plaketu Grada Novalje iz područja obrazovanja 

- ZRINKI PERANIĆ 

za ostvarivanje osobitih rezultata i postignuća u području glazbene kulture kroz 

generacije učenika kojima je predavala, sa 12 glasova za  

 

4. Plaketu Grada Novalje iz područja znanosti 

- SILVANI VRANIĆ 

za značajan doprinos i očuvanje zavičajnog govora kroz „Rječnik govora Novalje na 

otoku Pagu“, sa 12 glasova za  

 

5. Plaketu Grada Novalje iz područja sporta 

- MARIJANU KUSTIĆU 
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za ostvarivanje osobitih rezultata i postignuća u razvoju nogometne infrastrukture, sa 

12 glasova za 

 

6. Plaketu Grada Novalje iz područja društvenog života 

- NIKOLI ŠKUNCI 

za značajan doprinos u Domovinskom ratu te za razvoj malog i srednjeg poduzetništva, 

sa 12 glasova za  

 

7. Plaketu Grada Novalje iz područja sporta 

- SPORTSKO RIBOLOVNOM DRUŠTVU „LUC“ 

za 50 godina uspješnog rada i djelovanja, sa 12 glasova za  

 

8. Plaketu Grada Novalje iz područja sporta 

- NOGOMETNOM KLUBU NOVALJA 

za 30 godina postojanja i uspješnog rada, sa 12 glasova za  

 

9. Godišnju nagradu Grada Novalje iz područja kulture  

- VANDI BABIĆ GALIĆ 

za izniman doprinos u promicanju te znanstvenom proučavanju i publiciranju paške 

pučke poetike, sa 12 glasova za  

 

AD/6 Prijedlog Odluke o načinu ostvarivanja prednosti pri upisu djece u Dječji vrtić 

„Carić“ Novalja 

Uvodno obrazloženje iznijela je ravnateljica dječjeg vrtića Carić Sandra Karavanić i 

upoznala vijećnike s prijedlogom koji propisuje kriterije za upis u  vrtić. Najznačajnija novina 

odnosi se na članak 20. kojim se ostvarivanje prednosti pri upisu djece u dječji vrtić kojem je 

osnivač jedinica lokalne ili područne (regionalne) samouprave regulira na značajno drugačiji 

način od propisanog u Odluci koja je trenutačno na snazi. U istom članku u stavku 5. 

propisana je obveza jedinice lokalne ili područne (regionalne) samouprave osnivača dječjih 

vrtića da svojim aktom uredi način ostvarivanja prednosti pri upisu djece u dječje vrtiće 

kojima je osnivač. Prednost pri upisu imaju djeca koja do 1. travnja tekuće godine navrše 

četiri godine života. Ukoliko dječji vrtić kojemu je osnivač jedinica lokalne ili područne 

(regionalne) samouprave ne može upisati svu prijavljenu djecu, djeca se upisuju prema 

prednostima koje su utvrđene u stavku 4. navedenog članka Zakona o predškolskom odgoju i 

obrazovanju. 

U raspravi, vijećnik Antonio Datković upitao je koliko djece ostane ispod crte, a vijećnik 

Aleksij Škunca upitao je za djecu s teškoćama u razvoju da li je obvezan upis jer ima situaciju 

da neka takva djeca nisu uključena. 

Ravnateljica Sandra Karavanić odgovorila je da je ove godine ostalo 20 djece koji se nisu 

upisali, a prošle nije bilo nikog. Što se tiče djece s teškoćama u razvoju Odlukom iz 2014. 

godine djeca s blažim teškoćama su imali izravan upis, a sada imaju najveći broj bodova, a 

problem je što roditelji ne dostavljaju dokumentaciju. 

Nakon rasprave predsjednik Matej Gušćić dao je  prijedlog na glasovanje kojem je pristupilo 

12 vijećnika. Glasovanjem, sa 12 (dvanaest) glasova za Gradsko vijeće donijelo je Odluku o 

načinu ostvarivanja prednosti pri upisu djece u Dječji vrtić „Carić“ Novalja 
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AD/7 Prijedlog Zaključka o davanju suglasnosti na izmjene i dopune Statuta dječjeg 

vrtića  „Carić“ Novalja 

Ravnateljica Sandra Karavanić upoznala je vijećnike sa izmjenama Statuta koji se mijenja 

radi usklađenja sa izmjenama Zakona o predškolskom odgoju i obrazovanju koji je donijet u 

2022. godini. 

Po prijedlogu nije bilo rasprave pa je predsjednik Matej Gušćić dao prijedlog na glasovanje 

kojem je pristupilo 12 vijećnika. Glasovanjem, sa 12 (dvanaest) glasova za Gradsko vijeće 

donijelo je Zaključak: Gradsko vijeće Grada Novalje  daje suglasnost  na  izmjene i 

dopune Statuta dječjeg vrtića „Carić“ Novalja kako ga  je utvrdilo Upravno vijeće 

dječjeg vrtića „Carić“ Novalja. 

 

AD/8 Prijedlog Zaključka o davanju suglasnosti na izmjene i dopune Pravilnika o unutarnjem 

ustrojstvu Dječjeg vrtića „Carić“ Novalja. 

U uvodnom obrazloženju ravnateljica Sandra Karavanić upoznala je vijećnike sa obvezom 

koju je potrebno ispuniti u odnosu na izmjene Zakona o predškolskom odgoju i obrazovanju. 

Upravno vijeće je donijelo prijedlog kojeg Gradsko vijeće mora prihvatiti i izdati prethodnu 

suglasnost na izmjene i dopune Pravilnika kojim se sistematiziraju radna mjesta u Ustanovi. 

Po prijedlogu nije bilo rasprave pa je predsjednik Matej Gušćić dao prijedlog na glasovanje 

kojem je pristupilo 11 vijećnika. Glasovanjem, sa 11 (jedanaest) glasova za Gradsko vijeće 

donijelo je Zaključak: Gradsko vijeće Grada Novalje  daje suglasnost  na  izmjene i 

dopune Pravilnika o unutarnjem redu dječjeg vrtića „Carić“ Novalja kako ga  je 

utvrdilo Upravno vijeće dječjeg vrtića „Carić“ Novalja. 

 

AD/9 Prijedlog Odluke o suglasnosti za provedbu ulaganja u projekt „ Uređenje parka Straško 

– Novalja“ 

Pročelnica Silvija Hodak Tauzer obrazložila je prijedlog koji se razmatra u svrhu prijave na 7. 

LAG natječaj za provedbu  3.1.3. ulaganje u pokretanje, poboljšanje ili proširenje lokalnih 

temeljnih usluga za ruralno stanovništvo iz programa ruralnog razvoja za razdoblje 2014. - 

2020. te ostvarivanja bespovratne potpore. Gradsko vijeće Grada Novalje ovom Odlukom 

daje suglasnost na provedbu projekta  „Uređenje parka Straško - Novalja“, sve sukladno 

Prilogu br. III. „Opis projekta“ koji  čini sastavni dio predložene Odluke. 

Po prijedlogu nije bilo rasprave pa je predsjednik Matej Gušćić dao prijedlog na glasovanje 

kojem je pristupilo 11 vijećnika. Glasovanjem, sa 11 (jedanaest) glasova za Gradsko vijeće 

donijelo je Odluku o suglasnosti za provedbu ulaganja u projekt „ Uređenje parka 

Straško – Novalja“ 

 

AD/10 Prijedlog Odluke o promjeni namjene javne površine 

Pročelnica Silvija Hodak Tauzer upoznala je vijećnike s prijedlogom koji je  

zaprimljen od strane trgovačkog društva Prudentia d.o.o., vlasnika ugostiteljskog objekta 

„Amigos“ kojim se traži postavljanje ugostiteljske terase ispred istog. 

Grad Novalja izvršio je uvid na licu mjestu i procijenio da predložena lokacija ugostiteljske 

terase neće ometati niti ugrožavati promet pješacima.  

Slijedom navedenog, predlaže se usvojiti predmetnu Odluku o promjeni namjene javne 

površine na dijelovima nekretnina kčbr. 4744/2 i kčbr. 1760 obje k.o. Novalja-I i dijelu 

nekretnine kčbr. 4841/1 k.o. Novalja. 

Po prijedlogu nije bilo rasprave pa je predsjednik Matej Gušćić dao prijedlog na glasovanje 

kojem je pristupilo 11 vijećnika. Glasovanjem, sa 11 (jedanaest) glasova za Gradsko vijeće 

donijelo je Odluku o promjeni namjene javne površine 

Gradsko vijeće odobrava promjenu namjene javne površine na dijelu nekretnina 

k.č.br. 4744/2, Novalja, put, sa 567 m2 upisane u zk. ul. 2470 k.o. Novalja-I, k.č.br. 1760 k.o. 
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Novalja, put sa 9.920 m2 upisane u zk. ul. 1 k.o. Novalja-I i k.č.br. 4841/1, uređeno zemljište, 

sa 7.715 m2 k.o. Novalja, ispred ugostiteljskog objekta „Amigos“ u vlasništvu društva 

Prudentia d.o.o. te dozvoljava postavljanje ugostiteljske terase u površini od 40 m2 sukladno 

skici u prilogu ove Odluke 

 

AD/11 Prijedlog Odluke o  II. izmjeni i dopuni Odluke o izradi Ciljanih Izmjena i dopuna 

Urbanističkog plana uređenja dijela poduzetničke zone Čiponjac 

Voditeljica Odsjeka za prostorno uređenje Gordana Vuković iznijela je obrazloženje za 

promjenu obuhvata Plana na način da obuhvati cjelokupnu prometnu površinu planiranu 

Idejnim projektom koja se manjim dijelom nalazi izvan građevinskog područja PZ Čiponjac, a 

za potrebe predmetne zone, 

- da se iznimno omogući prometni i komunalni priključak površina gospodarske namjene 

preko zaštitnih zelenih površina, 

- razmatranje mogućnosti promjene namjene na k.č. br. 1838/374 k.o. Novalja iz K1 

(K2,K3,I2) u D – javna i društvena namjena, radi omogućavanja uvjeta gradnje za izgradnju 

zgrade policijske postaje, 

- reviziju/usklađenje namjene površina gospodarske namjene unutar obuhvata Plana u skladu 

s PPUG,  

- preispitivanje mogućnosti korekcije koridora prometnica označenih u Planu kao ostale ulice 

oznake (OU1, OU2 i OU3), prema Idejnom projektu,  

- promjena obuhvata Plana na način da obuhvati cjelokupnu prometnu površinu planiranu 

Idejnim projektom koja se manjim dijelom nalazi izvan građevinskog područja PZ Čiponjac, a 

za potrebe predmetne zone, 

- iznimno omogućiti prometni i komunalni priključak površina gospodarske namjene preko 

zaštitnih zelenih površina, 

- izmjenu vezano za definiciju krovišta u odnosu na PPUG.“ 

Predlaže se izmijeniti i članak 4. Odluke: „Granica obuhvata Plana odnosi se na građevinsko 

područje zone gospodarske namjene Čiponjac (obuhvat važećeg UPU-a) veličine 6,50 ha 

određeno u članku 118. Prostornog plana uređenja Grada Novalje te prikazano na 

kartografskom prikazu br. 4.2. Uvjeti za korištenje, uređenje i zaštitu prostora II i 

kartografskom prikazu br. 5.3.4. (građevinska područja naselja) Naselje Novalja i izdvojeno 

građevinsko područje izvan naselja gospodarske namjene Čiponjac, povećano za dio 

prometnice izvan građevinskog područja za potrebe predmetne zone u veličini oko 0,2 ha, a 

sukladno članku 89. stavku (2) Zakona, te time obuhvat Plana iznosi ukupno oko 6,7 ha.“ 

Po prijedlogu nije bilo rasprave pa je predsjednik Matej Gušćić dao prijedlog na glasovanje 

kojem je pristupilo 12 vijećnika. 

Glasovanjem, sa 12 (dvanaest) glasova za Gradsko vijeće donijelo je Odluku o  II. izmjeni i 

dopuni Odluke o izradi Ciljanih Izmjena i dopuna Urbanističkog plana uređenja dijela 

poduzetničke zone Čiponjac 

 

 

AD/12 Prijedlog Odluke o raspisivanju javnog natječaja za prodaju odnosno osnivanje prava 

građenja na nekretninama na području Poduzetničke zone Zaglava-Prozor 

Pročelnica Silvija Hodak Tauzer uvodno je upoznala vijećnike s prijedlogom kojim se 

pokreće raspisivanje javnog natječaja Republika Hrvatska, Ministarstvo prostornoga uređenja, 

graditeljstva i državne imovine kao darovatelj i Grad Novalja kao obdarenik sklopili su 
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Ugovor o darovanju broj: 517-03/2020 kojim je Grad Novalja stekao predmetne nekretnine u 

svrhu osnivanja Poduzetničke zone Zaglava-Prozor.  

 

Člankom 7. navedenog ugovora Grad Novalja obvezao se unutar 5 godina od dana 

sklapanja ugovora darovane nekretnine privesti navedenoj namjeni, a sredstva ostvarena 

raspolaganjem nekretninama koristiti za infrastrukturno opremanje poduzetničke zone 

Zaglava-Prozor ili za unapređenje poduzetničkog okruženja unutar Grada Novalje. U slučaju 

nepoštivanja ugovornih odredbi, darovatelj je ovlašten raskinuti ugovor čime nekretnine 

postaju vlasništvo Republike Hrvatske odnosno iste ostaju u vlasništvu Grada Novalje uz 

obvezu Grada Novalje platiti Republici Hrvatskoj naknadu za darovane nekretnine.  

   

Slijedom naprijed navedenog ovom odlukom raspisuje se javni natječaj za prodaju 

odnosno osnivanju prava građenja na nekretninama u poduzetničkoj zoni Zaglava-Prozor. 

 

U raspravi, vijećnik Ante Dabo upitao je na koliko godina je institut prava građenja, a vijećnik 

Josip Škunca upitao je za veličine parcela koja je najmanja i najveća? 

Pročelnica Silvija Hodak Tauzer odgovorila je da je pravo građenja na 30 godina, najmanja 

parcela je 1000m2, a najveća 20000 m2. 

Nakon rasprave predsjednik Matej Gušćić dao je  prijedlog na glasovanje kojem je pristupilo 

12 vijećnika. Glasovanjem, sa 12 (dvanaest) glasova za Gradsko vijeće donijelo je Odluku o 

raspisivanju javnog natječaja za prodaju odnosno osnivanje prava građenja na 

nekretninama na području Poduzetničke zone Zaglava-Prozor 

 

 

KLASA: 024-02/23-01/20 

URBROJ: 2125-6-02/01-23-2 

Novalja, 26. svibnja 2023.g.                                                     

 

 

Referent za poslove gradonačelnika    Predsjednik Gradskog vijeća 

i Gradskog vijeća                

Lucie Zubović       Matej Gušćić, struč. spec. oec., v.r. 

 

 


